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VPRAŠANJA IN POBUDE, PODANE NA 22. SEJI OBČINSKEGA SVETA, 

Z ODGOVORI STROKOVNIH SLUŽB  

 

 

Suzana Vodnjov 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-184: 

 

Skulpture forme vive znotraj naselja Javornik so popisane in zarjavele ter potrebne 

sanacije. Pozivam pristojne, da si skulpture ogledajo in ustrezno sanirajo. 

 
Odgovor Koroškega pokrajinskega muzeja: 

Forma viva Ravne je v smislu vzdrževanja prav gotovo ena od najbolj zahtevnih zbirk v upravljanju 
Koroškega pokrajinskega muzeja. Stanje vseh skulptur Forme vive Ravne redno spremljamo strokovni 
delavci muzeja. Tudi mi ugotavljamo, da so določene skulpture res v slabem stanju in zahtevajo 
celostno obnovo ter večji finančni vložek, zato se njihovih obnov lotevamo glede na prioriteto. Na listi 
prioritetnih obnov je tudi skulptura Olge I. Ohme pri Osnovni šoli Koroški jeklarji.  Ostale skulpture na 
Javorniku so tehnično v dobrem stanju, vendar so popisane in zato uvrščene v sklop rednega 
konserviranja oz. restavriranja. 
 

Vsekakor so dobronamerna opozorila s strani prebivalcev vedno dobrodošla, zato se bomo potrudili, 
da tudi skulpture na Javorniku saniramo v skladu z letnim programom obnove. 

 
  
Vprašanje-pobuda 14/18-185: 

Okolica garaž na Javorniku je polna navlake, nekateri deli okrog garaž niso asfaltirani, 

problem je tudi osvetljava, ki je ponekod sploh ni. Prosim, da odgovorni stopijo v stik z 

lastniki, da se zadeva uredi. Na občinskem delu naj se uredi razsvetljava in položi asfalt. 

 
Odgovor: 

Na območju garaž je stanje neurejeno tudi kar se tiče katastra oz. zemljiškoknjižnega 

stanja. Slednje že urejamo. Z javnih površin bomo navlako odstranili, z dopisom pa bomo 

k temu pozvali tudi lastnike garaž. 

Manjši, najnujnejši del razsvetljave ob klancu navzdol  se bo uredil še letos. Za 

makadamske spodnje ceste je predhodno potrebno urediti zemljiškoknjižno stanje in ob 

tem ob podlagah preveriti, ali gre res samo za dostop do obstoječih garaž ali pa je potrebo 

zadevo razširi v smislu morebitnih drugih rešitev oz. navezav. 

 
 
Marjan Magdič 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-186: 

Invalidi v Kotljah prosijo za ureditev dostopov v naselja Kotlje I, Kotlje II in Kotlje III, saj 

so dovozne poti za njih prestrme. Predlagajo asfaltiranje poti od šole do Kotelj I, kjer je 

brižina najmanj strma in je možen dostop z invalidskim vozičkom.  

 

Odgovor: 

Asfaltiranje (ureditev) pešpovezav  med Kotljami I in Kotljami III je že naročeno in se bo 

uredilo še letos. Za dostopno pot od šole do Kotelj I pa je treba v manjšem delu pridobiti 

še lastništvo, urediti zemljiškoknjižno stanje ter za izvedbo zagotoviti sredstva v proračunu 

občine. Glede na konfiguracijo/naklon  terena pa žal tudi ta pot ne bo idealna. Preverjamo, 

ali obstaja še kakšna druga, boljša možnost.  
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Vprašanje-pobuda 14/18-187: 

Predlagam, da bi v proračun za leto 2018 ponovno uvrstili samostojno postavko za odpravo 

ovir za invalide. 

 

Odgovor: 

V proračunu občine je že uvrščena samostojna postavka za odpravo ovir za invalide, na 

kateri so zagotovljena sredstva za programske vsebine (predavanja, delavnice …)  in 

nakup premične opreme za invalide. Investicije (odprava arhitektonskih ovir) se pokriva iz 

rednih proračunskih postavk vzdrževanja malih cestnih odsekov. 

 

 

 

 

 

Erika Breznik 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-188: 

Na srečanju ministra Gašperšiča s krajani Kotelj je bila podana informacija, da je ureditev 

krožišča v Kotljah že v planu ureditve republiških cest. To je zabeleženo tudi v celostni 

prometni strategiji občine v planu za leti 2017-18, zato me zanima, ali potekajo pogovori 

z ministrstvom oz. s sektorjem za državne ceste v zvezi s to zadevo. 

 

Odgovor: 

Aprila 2017 je bila na Ravnah na delovnem obisku delegacija Direkcije RS za infrastrukturo. 

Med drugim je bilo dogovorjeno, da naj občina direkciji posreduje pisno pobudo za 

rekonstrukcijo križišča v Kotljah. 10. aprila je bila pisna pobuda posredovana, pred 

poletjem pa smo bili seznanjeni, da je za projekt v izdelavi DIIP. Direkcijo smo tudi pozvali, 

da naj morebitne variantne idejne zasnove uskladi z nami. 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-189: 

Župan je obljubil postavitev električne omarice v Kotljah za odjem ob izvajanju prireditev, 

da ne bi več bremenili okoliških lokalov. Obljuba je bila dana že za leto 2018. Zanima me, 

zakaj ni bila realizirana. 

 

Odgovor: 

Postavitev električne omarice je predvidena v okviru projekta »Zdrav življenjski slog za 

vse generacije v Mežiški dolini«, ki bo financiran s strani LAS Mežiške doline. Javno naročilo 

za izvedbo je bilo izvedeno v mesecu juniju in je že zaključeno, izbran je tudi izvajalec. 

Smo pa vezani na sklep Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano o odobritvi 

sredstev v okviru operacije, prijavljene na I. javni poziv za izbor operacij za izvajanje 

Strategije lokalnega razvoja LAS Mežiške doline v programskem obdobju 2014 – 2020. 

Sklep ministrstva pričakujemo proti koncu meseca avgusta in takrat bomo tudi pričeli z 

deli. Celotni projekt bo zaključen do 31. 10. 2017 in s tem tudi postavitev električne 

omarice. 

 

 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-190: 

Predlagam prestavitev defibrilatorja v Kotljah z lokacije pri lokalu Punkt na bolj dostopno 

mesto pri Mercatorju. 

 

Odgovor: 

Defibrilator bomo prestavili na lokacijo večnamenske dvorane Kotlje. Do izgradnje dvorane 

bo ostal na sedanjem mestu.   
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Aljaž Verhovnik 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-191: 

Predlagam, da občina ob umeščanju poteka trase državne ceste Otiški Vrh-Holmec v 

državne načrte pravočasno sproži tudi postopke za umeščanje razbremenilnih cest na 

Ravnah, ki bi jih lahko vključili kot navezovalne ceste na 3. razvojno os. 

 

Odgovor: 

Občina je že pred časom, oktobra 2015,  pristopila k urejanju teh navezav in izris 

podlag  naročila pri  podjetju Lineal, ki je tudi sicer izdelovalec podlag  za 3. razvojno os.    

 

 

 

 

mag. Zlatko Halilovič 

 

Vprašanje-pobuda 14/18-192: 

Predlagam, da strokovne službe pripravijo podlage za obvoznico, ko bo omogočila zaprtje 

mestnega jedra za promet. Gre za razbremenilno cesto v smeri Kotuljščice na Votlo peč, 

ki jo lahko navežemo na urejanje 3. razvojne osi. 

 

Odgovor: 

Občina je že pred časom, oktobra 2015,  pristopila k urejanju te navezave in izris 

podlag  naročila pri  podjetju Lineal, ki je tudi sicer izdelovalec podlag  za 3. razvojno os.    

 

 

 

                               Župan 

        Občine Ravne na Koroškem 

                  dr. Tomaž Rožen  
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